
1 (2)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:797 Situationen på Länsstyrelsen Stockholm

Aftonbladet har i en rad artiklar beskrivit hur situationen på Länsstyrelsen 
Stockholm ser ut avseende rekryteringar, där personer som är nära vänner till 
landshövding Anna Kinberg Batra har anställts. Det handlade först om 
en nyinrättad tjänst som planeringschef, som enbart utlystes fysiskt på 
länsstyrelsens anslagstavla och med enbart en sökande, och därefter en nära vän 
till Kinberg Batra som skulle fungera som ”organisationsutvecklare”. Samtidigt 
har länsöverdirektören arbetsbefriats efter många år på myndigheten.

Anna Kinberg Batra har i stort sett gjort sig oanträffbar för medierna, vilket 
är anmärkningsvärt i en sådan här situation då allt verkligen måste komma upp 
på bordet. Hittills har civilministern inte gett besked om huruvida han fört 
dialog med landshövdingen Kinberg Batra om situationen. Länsstyrelserna i 
Sverige har mycket viktiga uppgifter, och Länsstyrelsen Stockholm är av lätt 
insedda skäl den största. Vikten av att de har ett högt förtroende hos 
medborgarna kan inte nog understrykas.

Mot bakgrund av detta vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Kommer statsrådet att vidta några åtgärder med anledning av det 
som uppmärksammats på Länsstyrelsen Stockholm, och i så fall vilka?

………………………………………

Rasmus Ling (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-04-11
Besvaras senast
2024-04-17 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


